
Konstituerende Bestyrelsesmøde 11. april 2024 kl.19.30, Mariehøj centeret

Deltagere: Peter Michael Sørensen Ø57, Ole Evans Ø12, Jens Rasmussen Ø67,Stig
Østrup-Møller K47, Søren Bom K35, Martin Lange K28 og Tina Egede K103.

Referat
1. Valg af Referent : Tina

a. Mødereferat fra sidste møde godkendt og lagt på hjemmesiden

2. Konstituering af bestyrelse for 2024/2025
a. Valg af næstformand, kasserer (økonomi ansvarlige), sekretær. Herunder valg

af “arbejdsområder”. Vi mangler pt. en bestyrelsesrepræsentant for gruppe I
jf. generalforsamlingen: Ole Evan valgt som næstformand. Lise og
Christian Hertz fortsætter som hidtil som kasserer (uden for
bestyrelsen). Økonomi: Martin fortsætter udenfor bestyrelsen med
bogføring og Regnskab - opfølgning ved halvårsplan. Det
administrative: Peter Michael Sørensen og OleEvans. Driftgruppen (det
grønne): Jens Rasmussen, Stig Østrup-Møller og Tina Egede.

b. Overdragelsesplan med tidligere bestyrelsesmedlemmer (økonomi + adm
opgaver jf. email): Søren mødes med Ole og Peter. Søren kommer med
dato.

c. Intro til fælles email + google drev mv. i bestyrelsen. Tag gerne bærbar/ipad
mv. med, så vi kan tjekke adgange. Samt registrering i vores google i
fællesskab: jeps, det blev gjort efter mødet. Nye medlemmer kom på.

3. Gennemgang af opfølgningspunkter fra generalforsamlingen.
a. Skraldeordning fællesarealer: Tina spørger Birgitte (K 111, forslagsstiller)

om uddybning, da vi ikke er sikre på, at det fine kommunale tilbud
dækker vores område.

b. Træer / buske: skal tages med i planlægningen af de grønne områder i
Driftsgruppen.

4. Status fra gartner gruppe / grønne arealer (Jens/Stig)
a. Kontrakter for kommende periode: Græs og arealer: Der er indhentet flere

tilbud. Umiddelbart er Faunus’ tilbud mest attraktivt og til fin pris. De virker
fleksible i forhold til løsning af opgaver og rådgivning. Der er et fast budget for
græsslåning, som tilpasses behov. Kontrakt på 1 år. Vi stiler mod 1 og 3 års
planer, som vi ønsker skal være tilgængelige på hjemmesiden.
Hækkeklipning: der er kontrakt med PC service som fortsætter 2024/2025.

b. Øvrige sager til behandling: drøftelse af renovering af vores folder, som
tilpasses lokalplanen. Dette kan være med i autosvar ved henvendelse.
Nyhedsbrev/hjemmeside: Peter og Ole (efter overdragelse fra Søren)



5. Administration
a. Kommunale henvendelser

i. Sager vedrørende ulovlige installationer ved klyngehuse jf. lokalplan.
Tidligere henvendelser ikke besvaret af Rudersdal Kommune.
Seneste tilkomne (udover tidligere):

1. nr.139: El + vandhane
b. Snerydning

i. Generalforsamling i Forening for vejlaug i Rudersdal Kommune den 2.
maj. kl.19.00 på hovedbiblioteket i Birkerød. (her bringes nyt om
muligheder mv. jf. alle de problemer der har været med BS
Landsskabspleje): Peter og Ole deltager.

ii. Alt fremtidig kontakt direkte til BSLP via kontakt@bslp.dk
iii. BS Landskabspleje betaling marts sendt videre (fratrukket et par

mindre beløb)
iv. Opsigelse af kontrakt med BS Landskabspleje jf. bilag.
v. Alternative muligheder for vinterservice: vi tager kontakt til Faunus,

om dette er et område de kan byde ind med. Jens og Stig tager
kontakt.

c. L&R: Status: det har været svært at komme igennem, vi beder på ny om
gennemgang på Ørnevej

d. Rensning og gennemgang af regnvandsbrønde: ikke klart hvor stort
problemet er. Vi har indhentet og modtaget et tilbud (dyrt!), men på fejlagtigt
grundlag. Driftsgruppen ser på det.

6. Eventuelt : Ingen punkter

mailto:kontakt@bslp.dk

